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konané dňa 6.11.2017  
 
 
Mgr. Begala: 
My sme to už raz tu prednášali, alebo bol vznesený podnet na zriadenie elektrickej prípojky 
na cintoríne v mestskej časti Paričov. Aj teraz prebehli dni  úcty k zomrelým a pozostalým 
a ľudia majú problém pri oprave hrobu, alebo použití nejakých elektrických zariadení, keď si 
nejakým spôsobom chcú výpomoc elektrickým prúdom, tá prípojka je dosť vzdialená od 
hrobov. Takže, pýtali sa ma na to ľudia, tak to prezentujem, či by bolo možné zriadiť bližšie 
prípojku, aby nemali ľudia problém.  
 
Davala, TS: 
Elektrická prípojka na pripojenie predlžovacích káblov na Paričove bola vyhotovená v čase, 
keď sa robila hlavná brána, to prostredie, v rozvádzači sú vonku vyvedené dve zásuvky na 
220 W, čiže to, čo bolo pripomienkované,  z našej strany bolo splnené. To, že teraz jak 
počúvam, že chceli by bližšie, neviem, kto chce bližšie, to teraz prvýkrát počujem, ale tá 
úloha bola splnená s tým, že sú tam dva vývody na 220. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


